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Cîtu: Am vorbit cu primarul Capitalei; nu vom sustine de la bugetul national

întârzieri care sa duca la incapacitati de plata

Premierul Florin Cîtu a subliniat marti ca este important sa fie adoptat cât mai repede un buget al

Capitalei, mentionând ca nu vor fi sustinute de la bugetul national întârzieri care sa duca la incapacitati de

plata.

"Am avut discutii si cu domnul primar general. Eu stiu situatia de la Bucuresti, am lucrat cu domnul primar

general si anul trecut pentru a rezolva câteva dintre problemele de buget de anul trecut. Am construit bugetul anul

acesta împreuna. Este foarte important sa avem un buget cât mai repede la Bucuresti. Mesajul meu este clar: nu

vom sustine de la bugetul national întârzieri care sa duca dupa aceea la incapacitati de plata si apoi sa platim mai

mult. Bugetul national nu va sustine un derapaj la Bucuresti. De aceea sunt sigur ca vor gasi o solutie cât mai rapid

la Bucuresti, se va vota bugetul si vom merge mai departe. Dupa aceea putem sa ne gândim si la solutii", a declarat

seful Executivului.

 

Întrebat daca veniturile de 7 miliarde de lei prevazute în actualul proiect de buget sunt realiste, premierul a spus ca

acest lucru trebuie explicat de catre initiatori.

 

"Cred ca cei care au construit bugetul trebuie sa vina cu aceasta explicatie. Veniturile - înainte de a avea o executie

bugetara - ele par câteodata supraestimate sau subestimate. Vom vedea care va fi executia bugetara. Pâna acum,

executia bugetara arata ca avem venituri mai mari decât am prognozat anul acesta. Deci pâna acum arata venituri

mai mari", a spus prim-ministrul.

 

Saptamâna trecuta, proiectul bugetului Capitalei pentru anul 2021 nu a primit vot favorabil în sedinta Consiliului

General al Municipiului Bucuresti. S-au înregistrat 17 voturi "pentru", 22 "împotriva" si 14 abtineri. 
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